
Reakce starosty obce na informaci o dokumentech „ZÁPACH 

V OBCI“ a „VÍTE, ŽE NÁS MŮŽE BÝT VÍC“, zveřejněných na 

vývěsce místní organizace ODS  

Vážený pane Macháči, chápu Váš politický boj, ale myslím, že některé vaše články jsou již 

trochu podpásové a hloupé. Reaguji tak zejména na Váš poslední článek na Vaší vývěsce 

„Zápach v obci“. Druhý pro mě zcela nepochopitelný dokument „Víte, že nás může být víc“, 

nemá cenu komentovat, protože jste ho zastupitelům na moji výzvu nedokázal vysvětlit ani 

Vy. Předpokládám, že jste jeho autorem.  

Problematiku farmy pana Vaška jsem řešil již v minulosti. Jednalo se o stížnosti občanů na 

nedostatečně střežený dobytek, který se pohyboval po obci, zápach z hnoje a močůvky, 

přehrazení potoka, vyvezení výkalů na pozemek obce, atd. V současnosti mám stížnosti o 

špatném stavu výjezdu z pozemků a zadržování vody na obecní silnici při deštích. 

Jistě uznáte, že úkolem starosty obce je starat se o blaho všech občanů a pokud se někdo na 

obec obrátí se stížností, že je omezován určitými vlivy z okolí je potřeba hledat řešení, jak tyto 

vlivy odstranit. 

Uznávám, že ve Vámi uvedeném termínu byl zápach znásobený vlivem vývozu silážních šťáv, 

ale faktem zůstává, že zápach z farmy je dlouhodobá záležitost. 

A nyní k Vaší osobě jako zastupitele obce.  

Chápu Vaší snaživost a ctižádostivost, ale nebylo by vhodné, abyste své úsilí napřel i jiným 

směrem? Například při práci obecního zastupitele, protože Vaše účast při jednáních 

zastupitelstva je v této chvíli jen 45%. Také máte jako zastupitel možnost předkládat návrhy, 

které by byly ku prospěchu občanů. Zamyslete se prosím nad tím dříve, než vypustíte další 

článek, který snad občané chápou jen jako výtvor snaživého, ale bez potřebného nadhledu a 

rozhledu. Snad by Vás mohlo omluvit Vaše mládí a to, že jste v Tuchlovicích jen krátce. 

 Vyzývám Vás v duchu přijatých usnesení obecního zastupitelstva a jednacího řádu 

zastupitelstva Obce Tuchlovice:  

Podejte návrh k projednání jakékoliv problematiky, kterou zveřejňujete občanům, na 

plánovaném zastupitelstvu dne 31. 10. 2016. Nebojte se, už konečně také něco navrhnout!  

Můžeme společně se všemi zastupiteli diskutovat mimo jiné o: 

- tom, jak farma doposud negativně ovlivňuje život našim občanům 

- tom, kdo z nás hrubě zneužívá zprvu dobrý úmysl ve prospěch politiky 

- tom, kdo z nás má jaký „charakter“ a poštvává svými články občany obce proti sobě 

 

Mgr. Jaroslav Pošta, starosta obce 


